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Z A P I S N I K 
s 12. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija 

održane u Maloj vijećnici 
28.02.2014. godine s početkom u 8,00 sati 

 
 
Nazočni: Katarina Mihelčić, zamjenica gradonačelnika Grada Delnica; Tomislav Mrle, 
voditelj Stručne službe za obavljanje poslova tijela Grada Delnica, samouprave i uprave; 
Gordana Piskač, pročelnica Jedinstvenog upravnog odjela; Dario Medvedec, direktor 
Goranskog sportskog centra Delnice; Dražen Rački, zamjenik zapovjednika JVP Delnice; 
Irena Vučenik Šostik, direktorica TZ Grada Delnica; Nikola Muvrin, direktor TD „Risnjak-
Delnice“ d.o.o.; Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu, 
prostorno uređenje i promet; Indira Rački Joskić, ravnateljica Narodne knjižnice i čitaonice 
Delnice i Zrinka Ružić, stručni suradnik za proračun i financije. 
 
Odsutni: Ivica Knežević, gradonačelnik Grada Delnica; Zvezdana Jerković, ravnateljica DV 
Hlojkica. 
 
 
ZRINKA RUŽIĆ 

- u Odsjeku za proračun i financije ovaj tjedan završio se godišnji obračun. 
- u izradi su bilješke za završni račun i elaborat za popis imovine. 
- odrađuju se tekući poslovi vezani za proračun i financije. 

 
INDIRA RAČKI JOSKIĆ 

- dvjestotinjak knjiga uveli smo u fond. 
- Tomislav Mrle uredio je Statut Knjižnice i poslao ga s materijalima van za sjednicu 

Gradskog vijeća. 
- napravili smo Izjavu o fiskalnoj odgovornosti. 

 
DAVORKA GRGURIĆ 

- komunalni odjel radio je na popisu imovine i na pripremi točaka za sjednicu Gradskog 
vijeća. 

- ostalo su bili tekući poslovi: komunalne naknade, doprinosi, naknade za nezakonito 
izgrađene zgrade, suglasnosti, plan i obilazak terena, popis oštećenja na cestama. 

- jučer je bila prezentacija programa vezano za upravljanje imovinom kojoj smo 
prisustvovali. 

 
 
 



NIKOLA MUVRIN 
- radovi na Radničkom domu su završeni. 
- većinu vremena utrošili smo na čišćenje parka. Svi radovi teku prema planu. Katarina 

Mihelčić – jučer smo napravili radnu skupinu vezano za park jer treba napraviti 
detaljno čišćenje stabala koja su do kraja uništena, tako da na mjesto onoga što se 
očisti treba posaditi nova stabla. Pozvala sam udruge da se odazovu čišćenju parka 
iduću subotu. Moliti ćemo JVP Delnice za pomoć jer postoje velike grane koje vise i 
predstavljaju opasnost od pada. 

- sanirali (zabetonirali) smo prozor na trgovini u Brodu na Kupi. 
- u tijeku je priprema papirologije za redovnu skupštinu. 

 
IRENA VUČENIK ŠOSTIK 

- natječaj za volontera: u ponedjeljak nam je stigla i druga kandidatura sa pravovaljanim 
datumom. Morali smo ići na konzultacije s HZZ-om zbog dopune dokumentacije. 

- radi se na pripremi dokumentacije za predstojeće sjednice Turističkog vijeća i 
Turističke skupštine. Održali smo sastanak sa Gradonačelnikom vezano uz smanjenje 
broja ljudi u skupštini. 

- ostale aktivnosti: dogovori oko nove ponude suvenira za naš prostor suvenirnice, 
dogovorili smo i prilagodili godišnji prijedlog osnovica plaća za 2014. godinu 
prilagođen sniženju transfera od Grada. 

- kolegica Klara Bukovac obrađuje nekoliko aplikacija vezano za natječaj. 
- poslani su pozivi za Kvarner expo – poziv izlagačima koji žele izložiti svoje autohtone 

proizvode. 
- vrše se kontinuirane aktivnosti na katalogu atrakcija i smještaja koji se završava. 
- dorađuje se web stranica Turističke zajednice. 
- danas je također jedna grupa otišla na biciklistički sajam turističkih proizvoda u 

Amstrdamu sa TZ Kvarnera. 
- 26.04.2014. održati će se „Gorski kotar u metropoli“ – to je događanje sveopće 

ponude Gorskog kotara na Trgu bana Jelačića u Zagrebu. 
 
DRAŽEN RAČKI 

- radovi se obavljaju prema mjesečnom planu. 
- ovaj tjedan imali smo tri intervencije. 

 
DARIO MEDVEDEC 

- za subotu imamo najavu treninga juniora hokejaškog kluba „Medveščak“ u periodu od 
11-13 sati, a u nedjelju se u domu sportova održava turnir u kareteu. 

- dvije grupe najavile su nam posjet muzeju u Brodu na Kupi u petak i subotu. 
- jučer smo imali inicijalni sastanak za formiranje projektnog tima za sadržaje koje GSC 

planira odraditi tijekom ljeta. 
- što se tiče naše web stranice – u ponedjeljak imam sastanak za izrađivačem. 

 
GORDANA PISKAČ 

- vezano uz prostorne planove Velike i Male Polane te Lučice – poslana je obavijest o 
javnoj raspravi, obaviješteni su svi subjekti koji po zakonu moraju prisustvovati. 

- sudjelovanje u pripremi materijala za sjednicu Gradskog vijeća. 
- što se tiče elementarne nepogode – veliki dio vremena utrošen je na saniranje 

posljedica. 
- molila bih JVP Delnice da tokom dana organiziraju kombi kojim bismo preuzeli naše 

agregate iz Podgore, Kalića i Požara. 



- vezano uz pretovarne stanice – danas u 10,00 sati biti će sastanak u Ministarstvu 
zaštite okoliša kojem će prisustvovati Gradonačelnik. 

- jučer je bio sastanak u NP Risnjak vezano uz prijavu projekta NP Škocjanske jame, 
gdje smo se mi uključili kao partner vezano uz izradu idejnog projekta kanalizacije 
Crni Lug. 

 
TOMISLAV MRLE 

- cijeli tjedan pripremali smo materijale za sjednicu Gradskog vijeća. Bilo je dosta 
materijala koji su izvan našeg Jedinstvenog upravnog odjela pa se nadam da će sve biti 
u redu. 

- što se tiče ostalih aktivnosti – raspisan je javni poziv za dodjelu gradskih priznanja; 
vezano uz povrat imovine obitelji Bolf kolegica Sanda Bubanj odradila je sastanak te 
se čeka konkretan termin u Ministarstvu mladih i socijalne politike; isto tako vezano 
za povrat imovine iza gospodina Reme Malnara potpisan je Ugovor za iseljenje iz 
stana sa dosadašnjim najmoprimcem. 

 
 
 
 
 
 
 
Sjednica je završila u 8,30. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
Napisala:       Dogradonačelnica Grada Delnica 
Nikolina Muhvić      Katarina Mihelčić, dipl.ing.agr. 


